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Protokół Nr BRM.0012.6.6.2022 

posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej w Olecku  

odbytego w dniu 29 lipca 2022 roku 
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Na stan 4 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 4 – lista obecności w załączeniu. 

Komisji przewodniczył Przewodniczący komisji – Paweł Giełazis. 

Protokołowała referent Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku – 

Sylwia Barszczewska. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

➢ Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska, 

➢ Radna – Anna Kaczor, 

➢ Radny – Ferdynand Grodzicki, 

➢ Starszy Inspektor Wydziału Budownictwa i Inwestycji – Tomasz Kowalczyk, 

➢ Podinspektor Wydziału Budownictwa i Inwestycji – Karolina Burzycka, 

➢ Mieszkanki Olecka. 

Przewodniczący komisji – Paweł Giełazis 

przywitał przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawił proponowany porządek 

posiedzenia:  

1. Przegląd inwestycji przy Alei 450-lecia w Olecku – posiedzenie wyjazdowe. 

2. Sprawy wniesione. 

3. Wnioski komisji. 
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Uwag do porządku posiedzenia nie zgłaszano. 

Do punktu 1 – Przegląd inwestycji przy Alei 450-lecia w Olecku – posiedzenie wyjazdowe 

Przewodniczący komisji – Paweł Giełazis 

poinformował, iż komisja została zwołana z powodu licznych telefonów i skarg ze strony 

mieszkańców na jakość wykonania ścieżek i pochylni terenowej dla osób niepełnosprawnych 

przy Alei 450-lecia w Olecku. 

Starszy Inspektor Wydziału BI – Tomasz Kowalczyk 

powiedział, że projekt techniczny został przygotowany w 2018 roku i na jego podstawie 

zostało uzyskane dofinansowanie. Ścieżki miały zostać wykonane z płyt kamiennych na 

podbudowie bez obramowania i przebiegu zgodnym z naturalnym profilem terenu. W 2019 

roku weszła w życie ustawa o zapewnianiu dostępności osobom ze szczególnymi potrzebami. 

W związku z czym został przygotowany projekt zamienny, w którym wydłużono podjazd dla 

osób niepełnosprawnych. We wniosku o dofinansowanie są wykazane wskaźniki, które 

należy spełnić aby go nie zwracać. 

Członek komisji – Janina Anuszkiewicz 

powiedziała, iż zgodnie z zapisem na str. 12 projektu technicznego, płyty kamienne powinny 

być docięte i ciasno spasowane oraz spoinowane zaprawą cementową wodoszczelną. Jak 

można zauważyć, płyty nie zostały przytwierdzone do podłoża, odstępy pomiędzy płytami są 

bardzo duże, kamienie wystają ponad płaszczyznę co stwarza bezpośrednie zagrożenie dla 

użytkowników – zdjęcia w załączeniu do protokołu. 

Radna – Anna Kaczor 

powiedziała, że wykonana pochylnia nie nadaje się do użytkowania przez osoby 

niepełnosprawne. 

Członek komisji – Józef Krajewski 

powiedział, że materiał użyty do wyłożenia podjazdu był wykorzystywany w ogrodach do 

wykładania skarp. Kamień ten się łuszczy i rozwarstwia. 

Mieszkanka Olecka 1 

uważa, że ścieżki są źle wykonane. Osoba pełnosprawna ma problemy z poruszaniem się po 

tych ścieżkach z powodu bardzo dużych nierówności. 
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Mieszkanka Olecka 2 

powiedziała, że matki z wózkami i osoby niepełnosprawne mają duże problemy z korzystania 

ze ścieżek. Mieszkańcy zamiast chodzić ścieżkami, chodzą trawnikiem. Ten teren jest 

terenem podmokłym i należałoby go wyrównać, aby w miarę możliwości ułatwić 

mieszkańcom korzystanie z niego. 

Przewodniczący komisji – Paweł Giełazis 

zauważył, iż zaprawa pomiędzy kamieniami zaczęła pękać. 

Wiceprzewodniczący komisji – Bogusław Marek Borawski 

zapytał, kto posprząta resztki materiałów budowlanych, które zostały pozostawione na 

terenach zielonych po zakończeniu robót. 

Starszy Inspektor Wydziału BI – Tomasz Kowalczyk 

powiedział, że wykonawca. 

Wiceprzewodniczący komisji – Bogusław Marek Borawski 

zauważył, że poręcze w balustradach są poluzowane – zdjęcie w załączeniu. 

Radni zwrócili uwagę, iż kamienie nie są przytwierdzone do podłoża, leżą luźno, występuje 

bardzo duża różnica pomiędzy ich grubością oraz nie są ciasno spasowane. Wszystko to 

stwarza bezpośrednie zagrożenie dla użytkowników. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

powiedziała, że szkolenie, które zostało przeprowadzone z zakresu dostępności 

architektonicznej dla pracowników Urzędu Miejskiego nie przyniosło zamierzonego efektu. 

Innych uwag ani pytań nie zgłaszano. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 2 – Sprawy wniesione 

Spraw wniesionych nie było. 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 3 – Wnioski komisji 

Wnioski komisji: 

➢ w trybie natychmiastowym rozebrać podjazdy przy Alei 450-lecia w Olecku i ułożyć 

płyty kamienne odpowiednio docięte, ciasno spasowane oraz zaspoinować zaprawą 

cementową wodoszczelną (zgodnie z projektem technicznym opracowanym przez 

pracownię projektową „BETAS” z dnia 5 sierpnia 2021 r.); 

➢ poprawić barierkę przy podjeździe; 

➢ poinformować i zaprosić radnych na odbiór prac naprawczych. 

 

Przewodniczący komisji – Paweł Giełazis 

wystąpił w następujących sprawach: 

➢ poprosił o przedstawienie specyfikacji kamienia wyłożonego na podjazdach; 

➢ poprosił, aby Komisja Rewizyjna na posiedzeniu wyjazdowym przeanalizowała 

realizację zadania „Zwiększenie i ochrona bioróżnorodności na obszarze miasta 

Olecko” w części dotyczącej budowy chodników, ciągów pieszych, schodów 

terenowych i pochylni dla niepełnosprawnych przy Alei 450-lecia w Olecku; 

➢ poprosił o przesłanie protokołu z odbioru tej części inwestycji. 

Członek komisji – Józef Krajewski 

wystąpił w następujących sprawach: 

➢ poprosił o podanie danych osobowych osoby, która jest odpowiedzialna za wybór 

materiału, który został wyłożony na podjazdach przy Alei 450-lecia w Olecku; 

➢ po raz kolejny zgłosił wniosek o zatrudnienie architekta miejskiego. 

Innych wniosków w tym punkcie nie zgłaszano. 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

Przewodniczący komisji 

/-/ Paweł Giełazis 

Protokołowała 

/-/ Sylwia Barszczewska 
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